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Zápis č. 03/2016 z  jednání Místní komise Štěpnice ze dne 14.03.2016 
 

Přítomni: Mgr. Martykánová, PhDr. Brázda, Mgr. Čoupek, PhD., Bc. Dostálek, Mgr. 
Pavlicová, p. Prachman, p. Střelcová, Bc. Víchová 
 
Omluven: p. Dobeš 
 
Host: Ing. Procházka, místostarosta města 
 
Zahájení:  16:00 hod. 
Ukončení: 17:50 hod. 
 
Návrh programu jednání: 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
2. Kontrola zápisu ze dne 15.02.2016 
3. Diskuze, různé 
4. Závěr 
 
 
1. Zahájení 
 
Předsedkyně MK zahájila jednání v 16:00 hod., program jednání byl schválen jednohlasně.  
 
2. Kontrola zápisu ze dne 15.02.2016 
 
2/1/15/ŠT – využití centrálního parkoviště Uherskohradišťské nemocnice pro obyvatele 
sídliště Štěpnice – MK navrhuje vyvolat jednání vedení města s vedením nemocnice 
k možnosti bezplatného využívání parkoviště ve večerních a nočních hodinách obyvateli 
sídliště Štěpnice. 
Ing. Procházka informoval, že vedení nemocnice je ochotno umožnit parkování obyvatelům 
Štěpnic prostřednictvím parkovacích karet, má jen obavu, že auta ráno neodjedou, parkovací 
místa zůstanou obsazena a návštěvníci nemocnice nebudou mít kde parkovat.  
V rámci diskuze bylo dále projednáno: 
- stanovení zástupce MK Štěpnice, který se bude společně s Ing. Procházkou účastnit 

dalšího jednání s vedením nemocnice – bude dořešeno na dalším jednání MK, 
- možnost nastavení režimu podobně jako na parkovištích města - zvednutí závor v době 

od 18. hod. do 7. hod., pokud vozidlo zůstane na parkovišti po 7. hod., bude platit dle 
platného ceníku – tento systém není možný, na parkovišti se hradí parkovné 24 hod., 
závorový systém funguje celou noc, proto je navrhováno vydání speciálních karet, 
o které se budou moct obyvatelé Štěpnic požádat, 

- zájem obyvatel – prozatím není jistý, po upřesnění pravidel pro parkování zorganizovat 
anketu,  

- odborné stanovisko (návrh) odboru SMM k možnému nastavení parkování, vč. sankcí – 
s odborem SMM projedná Ing. Procházka. 

Závěr: MK Štěpnice se bude dále zabývat na příštím jednání.  

4/1/16/ŠT – nepojízdné auto na ul. Prokopa Holého u domu č. p. 738 – vozidlo v ulici stojí 
cca půl roku na vypuštěných pneumatikách. 
MK Štěpnice žádá o informaci, jak lze postupovat v tomto případě, kdy se dle zákona 
nejedná o autovrak, ale vozidlo je na komunikaci dlouhodobě odstaveno a je viditelně 
nepojízdné. 
Odpověď SMM: V případě, že vozidlo nesplňuje parametry vraku, tak nemá silniční správní 
úřad legislativní možnost řešit odstranění vozidla z místní komunikace, i když je na místě 
odstaveno dlouhodobě.  
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5/1/16/ŠT – veřejné osvětlení na sídlišti Štěpnice – v některých místech je osvětlení 
nedostatečné (např. plocha před NS, chodník podél NS), příp. jsou místy sloupy VO 
umístěny mezi stromy (např. u domu č. p. 1138), čímž neplní svou funkci.  
 
MK Štěpnice navrhuje z důvodu lepšího osvětlení prostoru před NS instalaci ledkových pásů 
do podloubí budovy (např. podél výkladů prodejny Albert) – podnět SMM, zůstává ve 
sledování. 
 
Sloupy veřejného osvětlení v zeleni: 
- u domu č. p. 1138 (č. sloupu 9/2/33/2) – ořez stromu, 

Odpověď SMM: V tomto případě není ořez stromu vhodným řešením, protože sloup 
veřejného osvětlení se nachází v zelené ploše až za linií stromů rostoucích z obou stran 
před zdrojem světla. Z tohoto důvodu budou koruny obou stromů po olistění vždy tvořit 
překážku pro šíření světla směrem k příjezdové komunikaci domu č. p. 1138. Bude proto 
prověřena možnost technického řešení úpravy osvětlení (změna pozice sloupu nebo 
umístění výložníku). 
 

- u parkoviště domu č. p. 1158 (č. sloupu 9/1/42/2) - otočení sloupu veřejného osvětlení 
o 90° směrem k výjezdu z parkoviště – podnět SMM, zůstává ve sledování. 

 
2/2/16/ŠT – volný nebytový prostor v 1. NP nákupního střediska (dříve zde byla masna) – 
dotaz zda byl schválen nový nájemce, příp. kdy bude provozovna opět otevřena. 
Odpověď SMM: Už od podzimu bylo několik jednání s jedním zájemcem. Konkrétní nabídku 
předložil tento týden. Ihned bylo projednáno na komisi pro nakládání s majetkem města. 
Podmínkou je uzavření smlouvy tak, aby byla účinná od 01.05.2016. Bude předloženo radě 
města ke schválení. 
 
3/2/16/ŠT – pravidelné parkování na trávníku: 
- u vchodu domu č. p. 857 – auto najíždí před vchod z ul. Husova přes opravený chodník  – 

MK Štěpnice navrhuje instalaci betonových sloupků do trávníku po obou stranách 
chodníku. 
Odpověď SMM: Problém s porušováním zákona v podobě jízdy vozidla po chodníku a po 
trávě určitým jedincem či několika jednotlivci není vhodné řešit doplněním fyzických 
zábran, které tvoří trvale překážku, jak pro uživatele chodníku, tak pro jeho údržbu a 
údržbu okolního prostranství. Je nutné řešit konkrétní ojedinělé případy s konkrétními 
viníky. Toto řešení je v kompetenci Městské policie, případně Policie ČR. Vzhledem 
k ojedinělosti přestupků je samozřejmě problém viníka při páchání přestupku přistihnout. 
Proto by bylo vhodné poslat konkrétní zdokumentovaný případ (fotodokumentace 
s čitelnou RZ, případně řidičem, uvedení konkrétní doby přestupku). Takto podaný podnět 
jsme schopni efektivně a cíleně řešit v přestupkovém řízení. 
 

- u domu č. p. 1013 – auto najíždí k domu po chodníku z ul. Za Alejí nebo Zahradní a pak 
přes trávník k zadní bráně – MK Štěpnice žádá o častější kontrolu tohoto místa - podnět 
MP, zůstává ve sledování. 

-  
- v ul. Za Alejí u zadního vchodu ZŠ – MK Štěpnice žádá o častější kontrolu tohoto místa - 

podnět MP, zůstává ve sledování. 
 
4/2/16/ŠT – popelnice na trávě u trafostanice (objekt č. p. 1171) za domem č.p. 1108 – 1110, 
žádost o přemístění – podnět SMM. 
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3. Diskuze, různé 
 
1/3/16/ŠT – žádost o vyčíslení finančních nákladů na opravu prostoru a komunikace 
u trafostanice objekt č. p. 1171, vč. vybudování ohrádky pro nádoby na odpad – dotaz SMM. 
 

   

 
2/3/16/ŠT – využití finančních prostředků MK poskytnutých v roce 2015 odboru SMM – na 
základě vyúčtování odboru SMM zbývá k využití v roce 2016 částka 687tis. Kč. 
Z převedené částky 780tis. Kč se zaplatilo 93tis. Kč  na projektovou dokumentaci „Úprava 
zpevněných ploch Štěpnice“, se kterou byla komise v září 2015 seznámena.  
 
Doporučení odboru SMM -  realizovat akci „Rekonstrukce chodníku z ul. Zahradní k NS a 
vybudování bezpečnostního prvku v ul. Zahradní“, kde se ovšem navýší rozpočet o cca 
150tis. Kč - vybudování osvětlení přechodu. Realizaci této akce MK schválila v rámci 
projednání projektu „Úprava zpevněných ploch Štěpnice“ již v roce 2015.  
 
Závěr: MK Štěpnice souhlasí s použitím finančních prostředků z roku 2015 na  rekonstrukci 
chodníku z ul. Zahradní k nákupnímu středisku (SO 101 projektu Úprava zpevněných ploch 
Štěpnice), na vybudování bezpečnostního prvku s přechodem pro chodce v ul. Zahradní (SO 
102 projektu Úprava zpevněných ploch Štěpnice) a na vybudování osvětlení přechodu 
(hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 - schváleno jednomyslně) – podnět SMM. 
 
3/3/16/ŠT – vybudování přístřešku u nové autobusové zastávky u nemocnice – město 
nemůže řešit, stavba je majetkem ZK – informativní zpráva. 
 
4/3/16/ŠT – žádost o vybudování ohrádky pro umístění nádob na odpad v místě stávajícího 
umístění kontejnerů u vchodu č. p. 1104, doplnění nádob na plast, papír a sklo a odstranění 
klepače (podnět p. Romana Taťáka) – podnět SMM.  

 
 
MK Štěpnice podporuje budování ohrádek pro umístění kontejnerů na odpad a žádá 
o zmapování dalších míst vhodných pro jejich realizaci – podnět SMM. 
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5/3/16/ŠT – nedodržování rychlosti „30“ ve Štěpnicích – MK žádá o zařazení měření rychlosti 
v této lokalitě do plánu na rok 2016 – podnět MP. 
Pro zmapování situace navrhuje MK umístit ve Štěpnicích dočasně dopravní radar. 
Na příští jednání MK 11.04.2016 pozvat zástupce MP – kontrola rychlosti na sídlišti Štěpnice, 
rozšíření kamerového systému, aktuální problémy sídliště Štěpnice a Mojmír. 
 
6/3/16/ŠT – aktualizace koncepce dětských hřišť a sportovišť – členům MK byly předány 
dotazníky, informace o probíhající anketě bude vyvěšena ve vývěsní skříňce na ul. Husova, 
dotazníky jsou k dispozici na podatelně MěÚ nebo na webu města – informativní zpráva. 
 
7/3/16/ŠT – veřejné projednání Generelu dopravy – středa 16.03.2016 v 17:00 hod. 
v komorním sále Reduty – informativní zpráva. 
 
8/3/16/ŠT – žádost o opravu chodníku vedoucího podél Domova pro seniory k autobusové 
zastávce (alespoň vyspravení nejhorších úseků) – podnět SMM. 

 
 
9/3/16/ŠT – žádost o vyčíslení finančních nákladů na zpracování projektu na kompletní 
řešení parkování u domu č.p. 1159 - 1160 (parkovací místa dle územní studie Štěpnice, 
úprava komunikace pro výjezd, zpomalovací prvek, přemístění stanoviště pro nádoby na 
odpad, napojení sjezdu ze břehu řeky Moravy) – podnět SMM. 
 

 
 
Další jednání komise se uskuteční dne 11.04.2016 v 16:00 hod. v Galerii Slováckého muzea. 
 
Zapsala: Martina Hadašová 
 
 
 
Ověřila: Mgr. Marie Martykánová, předsedkyně komise  


